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DAMES EN HEREN,

Uw Commissie voor Algemeen Beleid, Financiën en 
Begroting heeft op 28 november 2006 de beleidsbrief  
Overheidscommunicatie, ingediend door de heer 
Yves Leterme, minister-president van de Vlaamse 
Regering, Vlaams minister van Institutionele Hervor-
mingen, Landbouw, Zeevisserij en Plattelandsbeleid, 
besproken. 

De beleidsbrief Overheidscommunicatie werd bespro-
ken in samenhang met het ontwerp van decreet 
houdende de middelenbegroting van de Vlaamse 
Gemeenschap voor het begrotingsjaar 2007 (Parl. St. 
Vl. Parl. 2006-2007, nr.14), het ontwerp van decreet 
houdende de algemene uitgavenbegroting van de 
Vlaamse Gemeenschap voor het begrotingsjaar 2007 
(Parl. St. Vl. Parl. 2006-2007, nr.15) en het ontwerp 
van decreet houdende de bepalingen tot begeleiding 
van de begroting 2007 (Parl. St. Vl. Parl. 2006-2007, 
nr.965).

Door de Commissie voor Algemeen Beleid, Finan-
ciën en Begroting werd besloten om Overheidscom-
municatie thematisch te behandelen.

De beleidsbrief  werd toegelicht door de heer Yves 
Leterme, minister-president van de Vlaamse Rege-
ring, Vlaams minister van Institutionele Hervormin-
gen, Landbouw, Zeevisserij en Plattelandsbeleid en 
vervolgens in commissie besproken.

Ter afsluiting van de besprekingen werd namens de 
Vlaams Belangfractie schriftelijk een motie van aan-
beveling aangekondigd door de heren Felix Strackx 
en Christian Verougstraete, mevrouw Hilde De Lobel 
en de heer Thieu Boutsen.

I. Toelichting door de heer Yves Leterme, minis-
ter-president van de Vlaamse Regering, Vlaams 
minister van Institutionele Hervormingen, Land-
bouw, Zeevisserij en Plattelandsbeleid

I.1. Begroting 2007

Minister-president Yves Leterme verklaart dat de 
begroting 2007 in de lijn van 2006 ligt. Er is alleen een 
stijging van 321.000 euro. Die stijging is het gevolg 
van de tweejaarlijkse Vlaanderendag van 2007. Er is 
ook 150.000 euro extra voor de Vlaamse infolijn en 

voor Vlaanderen in Actie. Voor het overige zijn de 
kredieten dezelfde.

I.2. Beleidsbrief  Overheidscommunicatie

De beleidsbrief  Overheidscommunicatie stipuleert 
dat het bevorderen van transparante en vraagge-
stuurde communicatie een beleidsobjectief  is. Dat 
komt in de plaats van systematische, grootschalige 
campagnes die uiteindelijk verkapte steun aan de 
Vlaamse pers waren. De Vlaamse Infolijn is essentieel 
voor de toegankelijkheid. Daarom zullen schikkingen 
getroffen worden om het nummer van de infolijn te 
vereenvoudigen. Het is de bedoeling dat het gehele 
Vlaamse overheidsapparaat in eerste lijn via het ver-
korte nummer bereikbaar is. Daarvoor zullen een 
aantal bekendmakingsacties georganiseerd worden.

Voorts is er in 2007 de Vlaanderendag. Er is ook 
ondersteuning van de festiviteiten van 11 juli die bij-
dragen tot de positieve beeldvorming van de Vlaamse 
overheid. Het beleid van de Vlaamse Regering zal in 
2007 vooral bekendgemaakt worden naar aanleiding 
van Vlaanderen in Actie. Het feit dat de hervorming 
van de Vlaamse overheid haar beslag heeft gehad, 
biedt ook kansen. Daarom zal het intranet gemoder-
niseerd en ruimer toegankelijk gemaakt worden. 

Sinds september 2006 is het decreet van 7 juli 2006 
houdende de goedkeuring van de normen voor 
Vlaamse Overheidscommunicatie en houdende wij-
ziging van het decreet van 19 juli 2002 houdende de 
controle op de communicatie van de Vlaamse over-
heid (Parl. St. Vl. Parl. 2005-06, nr. 863) van kracht. 
Als er schikkingen worden getroffen om het decreet 
uit te voeren, zal de minister-president ervoor zorgen 
dat de aanbevelingen van de Expertencommissie voor 
Overheidscommunicatie strikt worden gevolgd.

II. Bespreking

II.1. Tussenkomst van de heer Christian Verougstraete

De heer Christian Verougstraete zegt dat het belang-
rijk is dat de Vlaamse overheid haar imago cultiveert 
en dat er degelijke communicatie is. De burger hecht 
veel belang aan betrouwbare, verstaanbare en snelle 
informatie. Daarom is de uitbouw van het Contact-
punt Vlaamse Infolijn positief. Ook de communicatie 
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via verschillende kanalen, Teletekst, elektronische 
communicatie, is positief. De spreker vraagt aan-
dacht voor de zwakkere groepen die niet via die 
kanalen aan informatie geraken. Het is belangrijk 
om die groepen niet te vergeten. Het is positief  dat 
de minister-president wil samenwerken met andere 
overheden, vooral de lokale overheden die zeer dicht 
staan bij de burger. De spreker heeft soms de indruk 
dat de burgers niet altijd het onderscheid tussen de 
federale en de Vlaamse overheid kennen.

II.2. Tussenkomst van mevrouw Helga Stevens

Mevrouw Helga Stevens heeft vastgesteld dat er een 
iDTV-site (interactieve digitale televisie) komt voor 
het Contactpunt Vlaamse Infolijn. Kan de minis-
ter-president daar iets meer uitleg over geven? Is het 
mogelijk om op die site ook kleine filmpjes in geba-
rentaal over belangrijke thema’s op te nemen? Veel 
dove mensen hebben zoals gezegd problemen met de 
geschreven taal. Ze hebben informatie in een andere 
vorm nodig.

Op 22 april 2007 is er de opendeurdag bij de Vlaamse 
overheid in het kader van de Vlaanderendag. Is het 
mogelijk om gebarentaaltolken op aanvraag ter 
beschikking te stellen? Voorheen hebben slechtho-
renden en dove mensen weinig deelgenomen aan 
dergelijke evenementen. Misschien is het ook moge-
lijk om voor blinden en slechtzienden speciale bege-
leiding mogelijk te maken. Is het mogelijk om bij de 
11 julivieringen, bijvoorbeeld op de Grote Markt in 
Brussel, gebarentaaltolken op het podium te plaat-
sen zodat ook dove mensen van de muziek kunnen 
genieten? Zullen alle voorzieningen, bijvoorbeeld 
toiletten, dan ook toegankelijk zijn voor rolstoelge-
bruikers? 2007 jaar is het Europees jaar van de gelijke 
kansen, het ideale moment om rekening te houden 
met de toegankelijkheid voor personen met een func-
tiebeperking. 

II.3. Tussenkomst van de heer Erik Matthijs

Ook door de heer Erik Matthijs wordt verwezen naar 
de tv-site die door het Contactpunt Vlaamse infolijn 
in gebruik is genomen. Op die site wordt informatie 
over de Vlaamse overheid aangeboden via de digi-
tale televisie van Telenet. Hoe lang loopt die site al? 
Welke informatie wordt er aangeboden? Hoe groot 

is het bereik? Welke informatie wordt voornamelijk 
geraadpleegd?

II.4. Tussenkomst van mevrouw Hilde Eeckhout

Mevrouw Hilde Eeckhout vraagt meer uitleg bij de 
geïntegreerde productencatalogus van alle overheden 
waarvoor de Vlaamse overheid in uitvoering van arti-
kel 29 van het decreet Openbaarheid van Bestuur het 
initiatief  heeft genomen.

III. Repliek van minister-president Yves Leterme

Minister-president Yves Leterme antwoordt dat 
iDTV vooral filmpjes aanbiedt over de meest gestelde 
vragen aan de Vlaamse Infolijn. Het project loopt al 
een jaar. Het bereik wordt niet gemeten. Dat is allicht 
een goede suggestie. 

Op de vraag van mevrouw Helga Stevens  naar de 
inhoud van het interactieve deel van iDTV, wordt 
namens minister-president Leterme door mevrouw 
Eva Greeve geantwoord dat momenteel alleen de 
meest gestelde vragen aan de Vlaamse Infolijn en 
de antwoorden op de site staan. Het is interactief  
omdat het filmpje dat de bezoeker aanklikt, afge-
speeld wordt. Mevrouw Mireille Van Pollaert voegt er 
namens de minister-president aan toe dat ook de bro-
chures van de Vlaamse overheid via de site kunnen 
worden besteld. Dat is het enige meetbaar gegeven. 
Het is niet bekend hoeveel mensen de site bezoeken. 
Het was ook de bedoeling om het kanaal via e-mail 
bereikbaar te maken. Daar is Telenet zelf  nog niet 
klaar voor.

Mevrouw Helga Stevens stelt dat het perfect mogelijk 
is om die informatie in Vlaamse gebarentaal om te 
zetten. Minister-president Leterme belooft dat dit 
nader bekeken wordt.

Met betrekking tot de opmerkingen over een betere 
toegankelijkheid, stelt de minister-president dat zal 
bekeken worden welke maatregelen mogelijk zijn om 
de activiteiten van de Vlaanderendag voor doven en 
blinden te ontsluiten. Namens de minister-president 
stelt mevrouw Eva Greeve, kabinetsmedewerker, dat 
minister Anciaux verantwoordelijk is voor de 11 juli-
viering op de Grote Markt. Ze zal de opmerkingen 
aan minister Anciaux doorgeven.
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Met betrekking tot de productencatalogus, deelt 
mevrouw Mireille Van Pollaert, projectleider, Con-
tactpunt Vlaamse Infolijn, namens de minister-pre-
sident mee dat het doel van de productcatalogus de 
eenvoudige en eenvormige ontsluiting van informatie 
is. Een product is iedere vraag van een burger, een 
bedrijf  of  een instelling, die een administratief  pro-
ces op gang brengt. De bedoeling is om die in kaart 
te brengen en uniform te omschrijven. Die omschrij-
ving beperkt zich niet tot een definitie van het pro-
duct maar omvat ook de specifieke voorwaarden, 
alsook meer praktische aspecten. Zo kan er onder 
meer beschreven worden hoe een dienst moet aange-
vraagd worden, of  de aanvrager zijn paspoort nodig 
heeft, of  er kosten aan verbonden zijn. Het is de 
bedoeling om dat op termijn voor alle overheden te 
gebruiken om verwarring te vermijden. De subsidie 
voor regenputten is bijvoorbeeld een Vlaamse aan-
gelegenheid, maar op lokaal vlak wordt die subsidie 
anders ingevuld. Op sites van lokale besturen wor-
den regenputten bijvoorbeeld waterputten genoemd 
of  hemelwaterputten. Dat schept verwarring. Het is 
de bedoeling dat de verschillende overheden dezelfde 
benamingen gebruiken. Het einddoel is algemene 
informatie die toegang verschaft tot andere meer 
gedetailleerde inlichtingen.

IV. Motie van aanbeveling

Ter afsluiting van de besprekingen werd namens de 
Vlaams Belangfractie een motie van aanbeveling inge-
diend door de heren Christian Verougstraete,Herman  
De Reuse, Felix Strackx, Thieu Boutsen en mevrouw 
Hilde De Lobel (Parl. St. Vl. Parl. 2006-07,993/2).

De verslaggever, De voorzitter,

Koen VAN DEN HEUVEL Sven GATZ

____________________


